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Protokół nr 20/2016 

z posiedzenia Rady Osiedla Podjuchy w dniu 04.05.2016. 

 
Obecni: 9 radnych oraz 1 gości. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Powitanie gości. Sprawdzenie listy obecności. Stwierdzenie quorum. Przyjęcie porządku 

obrad. 

2. Głosowanie nad przyjęciem protokołu z posiedzenia RO Podjuchy z dnia 06.04.2016 oraz 

notatki ze spotkania sprawozdawczego Rady Osiedla Podjuchy z dnia 20.04.2016. 

3. Podsumowanie spotkania z Prezydentem Miasta Szczecina, szczegółowe wnioski. 

4. Zatwierdzenie wyboru reprezentanta Rady do Komisji Statutowej – uchwała. 

5. Dzień dziecka w Podjuchach – uchwała. 

6. Jarmark Piotra i Pawła w Podjuchach – uchwała. 

7. Chodnik ulica Olkuska – przekazanie placu budowy – uwagi dodatkowe. 

8. Podjuszańskie Harce 2016 – przygotowania. 

9. Stanica wodna Podjuchy 0 początek fazy projektowej. 

10. TELEBUS PODUCHY wnioski z wdrożenia, wystąpienie pisemne. 

11. Początek działań zespołu ds. Budżetu Obywatelskiego. 

12. Uchwała w sprawie dzierżawy. 

13. Sprawy porządkowe – dyżury, ksero, nowa strona urzędowa Rad Osiedli, aktualizacja uchwał i 

protokołów na stronie. 

14. Wolne wnioski i postulaty. 

 

Ad.1. 

Powitano przybyłych na posiedzenie gości. Stwierdzono quorum. Przyjęto powyższy porządek 

posiedzenia.  

 

Ad.2. 

Zatwierdzono protokół z posiedzenia RO Podjuchy w dniu 06.04.2016: 

 

Głosowało 8 osób: 

„za” – 8osób, 

„przeciw” – 0 osób, 

„wstrzymuję” – 0 osób. 

 

Zatwierdzono notatkę ze spotkania sprawozdawczego RO Podjuchy z dnia 20.04.2016. 

 

Głosowało 8 osób: 

„za” – 7 osób, 

„przeciw” – 0 osób, 

„wstrzymuję” – 1 osoba. (E. Paluch) 
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Ad.3. 

Głosu udzielono gościowi – Pani Agnieszce Jasińskiej, architektowi oraz inżynierowi budownictwa. 

Poruszyła ona temat planowanego remontu ulicy Krzemiennej oraz Smoczej. Wyraziła pogląd, aby 

zachować tam nawierzchnię z kostki granitowej przedstawiając następujące argumenty: 

- droga z kostki w naturalny sposób ogranicza prędkość pojazdów, dzięki czemu zmniejsza się ryzyko 

wypadków, 

- istotny walor estetyczny oraz historyczny, 

- wartość bruku i jego trwałość jest dużo wyższa od wartości nawierzchni asfaltowej, 

-zwolnienie i rozproszenie strumienia odpadów deszczowych oraz bezpieczeństwo zimą. 

 

Przewodniczący zaproponował, aby Pani Agnieszka Jasińska wyraziła swoje spostrzeżenia w formie 

uporządkowanego opracowania, który następnie zostałby opublikowany na fanpage Republika 

Podjuchy w celem wywołania publicznej dyskusji zwolenników i przeciwników takiego rozwiązania.  

 

Do obrad dołączył Wiceprzewodniczący Piotr Marecki. 

 

 

Ad.4. 

Uchwałą nr 45/16 Rada Osiedla Podjuchy jako swojego przedstawiciela do komisji statutowej Rad 

Osiedli zarekomendowała Przewodniczącego Rady Osiedla Podjuchy Macieja Szyszkę.  

 

Głosowało 9 osób: 

„za” – 9 osób, 

„przeciw” – 0 osób, 

„wstrzymuję” – 0 osób. 

 

Ad.5. 

Uchwałą nr 46/16 Rada Osiedla Podjuchy zadecydowała o przeznaczeniu kwoty 2000 PLN na rzecz 

organizacji Dnia Dziecka w Podjuchach w dniu 1 czerwca 2016. 

 

Głosowało 9 osób: 

„za” – 9 osób, 

„przeciw” – 0 osób, 

„wstrzymuję” – 0 osób. 

 

Ad.6. 

Uchwałą nr 47/16 Rada Osiedla Podjuchy zadecydowała o przeznaczeniu kwoty 1000 PLN na rzecz 

organizacji Jarmarku Piotra I Pawła w Podjuchach w dniu 26 czerwca 2016. Projekt realizowany 

będzie w ramach współorganizacji wydarzeń artystycznych na scenie głównej wraz ze 

Stowarzyszeniem Prawy Brzeg Kultury. 

 

Głosowało 9 osób: 

„za” – 8 osób, 

„przeciw” – 0 osób, 

„wstrzymuję” – 1 osoba. (G.Mikut) 
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Ad.7. 

Przewodniczący poinformował, że w piątek 06 maja nastąpi przekazanie placu budowy chodnika na 

ulicy Olkuskiej firmie ELBUD. 

Maciej Szyszko podniósł kwestię niedopatrzenia w projekcie braku śmietników na ulicy Olkuskiej.  

 

Ad.8. 

Uzgodniono termin festynu Podjuszańskie Harce na 17 września 2016. Przewodniczący poprosił, aby 

do czerwca wskazać propozycje zespołów muzycznych, które mogłyby wystąpić podczas festynu. 

Poinformował także, że zespół THE RED BLACK SAPPERS potwierdził swoja obecność na tej imprezie. 

 

Ad.9. 

Maciej Szyszko przekazał informację, iż rozstrzygnięto zapytanie ofertowe dotyczące wykonania 

projektu Stanicy Wodnej Podjuchy nad Regalicą.  

 

Ad.10. 

Ustalono, aby wystosować pismo przypominające do ZDiTM w sprawie obiecanego dojazdu linii 85 do 

Szkoły Katolickiej, brakujących przystanków na trasie oraz autonomii kierowcy w zakresie inicjowania 

kursu na wniosek pasażera. To ostatnie związane jest z istotną uciążliwością dla pasażerów stojących 

na przystanku Pętla Autobusowa Podjuchy spowodowaną koniecznością telefonicznego zamówienia 

w centrali TELEBUSA, mimo iż kierowca nie ma w danym momencie dyspozycji wyjazdu, jednocześnie 

nie może zainicjować na prośbę pasażera kursu. Szczególnie uciążliwe dla osób starszych bez telefonu 

komórkowego.  

 

Ad.11. 

Radny Jarosław Warchoł, będący członkiem zespołu ds. Budżetu Obywatelskiego zdał sprawozdanie z 

pierwszego spotkania tego zespołu.  

 

Ad.12. 

Uchwałą nr 48/16 Rada Osiedla Podjuchy wyraziła pozytywną opinię w zamiarze dzierżawy 

nieruchomości gminnej nr 24/25 obręb 4127 położonej przy ulicy Smoczej 44 w Szczecinie. 

Nieruchomość użytkowana będzie jako przydomowy ogródek.  

 

Głosowało 9 osób: 

„za” – 9 osób, 

„przeciw” – 0 osób, 

„wstrzymuję” – 0 osób. 

 

Ad.13. 

Omówiono sprawy porządkowe. 

 

Ad.14. 

Radny Grzegorz Mikut zapytał czy od początku obecnej kadencji Rady Osiedla wpływały wnioski o 

opinię w sprawie koncesji na alkohol. Przewodniczący odpowiedział, że do tej pory nie wpłynął żaden 

wniosek w tej sprawie. 
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Radny Grzegorz Mikut postawił kwestię aktualnej ilości członków Rady, wartości liczbowej przy jakiej 

zachodzi ważność  uchwał oraz ściśle prawomocności posiedzenia w dniu 9 marca 2016. Po krótkiej 

dyskusji, jej ostateczne wnioski przełożono na posiedzenie następne. 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Protokołowała Marta Wójcik 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


